



شركة أبونيان اللوجستية



بِسْمِ اللَّهِ الرَّحْمَنِ الرَّحِيمِ

In the name of God, the Most Gracious, the Most Merciful

رؤية VISION
2030
المملكة العربية السعودية
KINGDOM OF SAUDI ARABIA

About Us

F.M. ABUNAYYAN Holding is a Saudi based entity, which is a member of The Abunayyan Family Group of Companies, founded in the 1950's in Trade and The Water Industry as its pioneers.

The word ABUNAYYAN defines trust in Saudi Arabia. As a logistics company we ensure our services symbolizes our name. What makes us prominent is the way we do business. It articulates our purpose, vision and values, which together help us to achieve the satisfaction of our valuable customers. Fahad ABUNAYYAN Transport is introduced for freight forwarding with long-range strategy of providing comprehensive and integrated logistics and materials management services.

Our business revolves around yours. ABUNAYYAN Transport creates customized solutions that help you accomplish your specific operational goals. As your partner, our expert staff will assess your operational and logistical needs and follow through with outstanding support. By integrating our operations and service with the best technology, years of industry expertise and dedicated people, we offer our Customized Transportation Solutions for all of your needs.

معلومات عنا

أبونيان القابضة هي كيان سعودي، وهي عضو في مجموعة شركات عائلة أبونيان، التي تأسست في الخمسينيات من القرن الماضي في مجال التجارة وصناعة المياه كشركة رائدة فيه

كلمة أبونيان تظهر الثقة في المملكة العربية السعودية. كشركة لوجستية نضمن أن خدماتنا ترمز إلى اسمنا. ما يجعلنا بارزين هو الطريقة التي نؤدي بها أعمالنا. إنها توضح هدفنا ورؤيتنا وقيمنا، والتي تساعدنا معاً على تحقيق رضا عملائنا الكرام. تم تقديم فهد أبونيان للنقلات لشحن البضائع مع إستراتيجية بعيدة المدى لتوفير خدمات إدارة المواد والخدمات اللوجستية الشاملة والمتكاملة

أعمالنا تدور حول عملك. كشريك لك تقوم أبونيان للنقل بإنشاء حلول مخصصة تساعدك على تحقيق أهدافك التشغيلية المحددة، سيقوم موظفونا الخبراء بتقييم احتياجاتك التشغيلية واللوجستية ومتابعتها من خلال الدعم المتميز من خلال دمج عملياتنا وخدمتنا مع أفضل التقنيات، وسنوات من الخبرة في مجال النقل والأفراد المتفانين في أعمالهم، نقدم حلول النقل المخصصة لدينا لجميع احتياجاتك

Founder's Message

We are not the biggest foundation in the Kingdom yet, but we have a unique business model that supports our ability to continuously grow at constant rates. The Great growth we've witnessed and the ambitious plans we've put for the future will elevate the foundation to a higher level until we become the biggest foundation in the Kingdom.

Knowing the extent of change we've made throughout the past years on various destinations and the extent of change we can make in the future, we seek to offer high-quality that adds unbeatable value to the investments.

رسالة المؤسس:

لسنا أكبر مؤسسة في المملكة حتى الآن ، ولكن لدينا نموذج عمل فريد يدعم قدرتنا على النمو المستمر بمعدلات ثابتة. إن النمو الكبير الذي شهدناه والخطط الطموحة التي وضعناها للمستقبل سترفع قدرتنا إلى مستوى أعلى حتى نصبح أكبر مؤسسة للنقل في المملكة

من خلال معرفة مدى التغيير الذي قمنا به على مدار السنوات الماضية في وجهات مختلفة ومدى التغيير الذي يمكننا إجراؤه في المستقبل ، فإننا نسعى لتقديم جودة عالية تضيف قيمة لا تظاهى للاستثمارات في مجال النقل



Our Mission

Our mission is to provide the most reliable and safe transportation services throughout the Kingdom of Saudi Arabia. Our strong support team of logistic associates dedicated to our customers' needs will make this possible!

We strongly believe that we will meet each customers' needs and preferences by providing quality service, logistics competencies, high ethical standards, and a friendly experienced team while also creating consistent value for our shareholders.

مهمتنا

مهمتنا هي تقديم خدمات النقل الأكثر ثقة وأماناً في جميع أنحاء المملكة العربية السعودية. فريق الدعم القوي لدينا من الشركاء اللوجستيين المتاهين لاحتياجات عملائنا سيجعل هذا ممكناً

نعتقد اعتقاداً راسخاً أننا سنلبي احتياجات ورغبات كل عميل من خلال توفير خدمة عالية الجودة، وكفاءات لوجستية، ومعايير أخلاقية عالية، وفريق ودود من ذوي الخبرة مع خلق قيمة ثابتة لمساهميننا

Our Vision

To be the premier company that is driven by excellence and to be the first option to both the public and private sectors to get the finest services and innovative solutions. We bear our minds the goals of the Saudi Vision 2030, which are for Saudi Arabia to become an economic, logistic platform. According to this vision, our foundation works on providing high-quality services to its clients, guaranteeing operation fluency since its launch in the market.

رؤيتنا

أن نكون الشركة الرائدة التي يقودها التميز وأن نكون الخيار الأول للقطاعين العام والخاص للحصول على أفضل الخدمات والطول المبتكرة. نضع في أذهاننا أهداف رؤية السعودية 2030، وهي أن تصبح المملكة العربية السعودية منصة اقتصادية ولوجستية. وفقاً لهذه الرؤية، تعمل مؤسستنا على تقديم خدمات عالية الجودة لعملائها، مما يضمن سرعة التشغيل منذ إطلاقها في السوق



Our Goal

- Providing the best services to the sectors, we serve and earn their approval and trust.
- Creativity in supplying solutions and services, and the effective participation in society.
- The participation in developing the workers' skills through training.
- Considering quality and trust the cornerstones to the completion of every contract.
- Using the available resources in the best way to reduce the cost and maximize the output.
- Conservation of natural resources and environmental protection and reinforcement.

هدفنا:

- تقديم أفضل الخدمات لكل للقطاعات والحصول على موافقتها وثقتها
- الإبداع في تقديم الحلول والخدمات والمشاركة الفعالة في المجتمع
- المشاركة في تنمية مهارات العاملين من خلال التدريب
- مراعاة الجودة والثقة بأركانها أساسية لإتمام كل عقد
- استخدام الموارد المتاحة بأفضل طريقة لتقليل التكلفة وتعظيم العائد
- المحافظة على الموارد الطبيعية وحماية البيئة وتعزيزها



ترخيص نشاط نقل البضائع على الطرق
البرية - الفرع الرئيسي

Activity License For Road Freight
Transport - Main Branch



License No:	11/00003489	11/00003489	رقم الترخيص:
Issue Date:	1441-12-21	1441-12-21	تاريخ الإصدار:
Expiration Date:	1444-12-22	1444-12-22	تاريخ الإنتهاء:
Organization Name:	Fahad Mohammed Abu Nayan Transport Company	شركة فهد محمد ابو نيان للنقل	اسم المنشأة:
Organization No:	7004181413	7004181413	رقم هوية المنشأة:
CR No:	2055123427	2055123427	رقم السجل التجاري:
Region:	Eastern Province	المنطقة الشرقية	المنطقة:
City:	DAMMAM	الدمام	مدينة الترخيص:
Address:	NA	طريق الأمير محمد بن, الشاطئ الغربي 6512, فهد	العنوان:

*هذه الوثيقة صادرة من النظام الآلي ولا تحتاج إلى توقيع



وزارة التجارة والاستثمار
Ministry of Commerce and Investment

٧٠٠٤١٨١٤١٣

٢٠٥٥١٢٣٤٢٧

١٤٣٩/٠٩/١٢ هـ

الرقم:

التاريخ:

شهادة تسجيل شركة

الإسم التجاري للشركة: شركة فهد محمد ابو نيان للنقل شركة شخص واحد (شركة شخص واحد)

نوعها: ذات مسؤولية محدودة جنسيتها: سعودي

مدة الشركة: ٩٩ سنة تبدأ من: ١٤٣٩/١٠/٢٨ هـ وتنتهي في: ١٥٣٨/١٠/٢٨ هـ

مركزها الرئيسي: الجبيل

ص ب: الرمز البريدي: هاتف: ٣٤٠٣١١١ فاكس:

النشاط: النقل البري للبضائع*

*النشاط يتطلب الحصول على ترخيص من هيئة النقل العام

رأس المال: ٢٥٠٠٠ ريال سعودي

المديرون: ١ فهد محمد ابراهيم ابو نيان

٢

٤

٦

٨

١٠

١٢

سلطات المدير/المديرون: حسب ما نص عليه عقد الشركة

يشهد مكتب السجل التجاري بمدينة: الجبيل

بأنه تم تسجيل الشركة المذكورة أعلاه بمدينة: الجبيل

وتنتهي صلاحية الشهادة في: ١٤٤٢/٠٩/١٢

بموجب الإيصال رقم: ٣٩٧٧٢٩٧٠ وتاريخ: ١٤٤٠/٠٩/٠٣ هـ

مدير السجل التجاري الشركات: عبد المحسن بن ابراهيم الحماد

التوقيع:





Our Companies



F.M. ABUNAYAN Holding



Our International Partners



BEHNEMAR



Our Strategic Partners



LAFANA



Our Major Clients





www.fahad-abunayyan.com

email: info@fahad-abunayyan.com

Tel: +966 11 213 600

Mob: +966 50 999 2557 | +966 54 067 8316

P.O. Box 71 Riyadh 11411, Kingdom of Saudi Arabia